
Forslag fremmet i kommunestyremøte: 
 
H/Frp v/repr. Anne Karin Olli fremmet følgende forslag: 
 
1. Måsøy kommunes største utfordring er den negative befolkningsutviklingen. Til tross for Måsøy kommunes 
satsing på fiskeindustri (ca. 40 mill) siden 2003 og Fjordlaks gigantiske satsing på Rolvsøya på 150-200 mill kr, 
går befolkningstallet ned. Bare i 2009 er vi blitt 50 færre, og antall barnefødsler er halvert fra i fjor. Det er ikke 
mindre enn katastrofalt, og gir negative konsekvenser. En direkte konsekvens er at rammetilskuddet fra staten 
blir mindre. Det blir færre elever i barnehage og skole, det er få fiskere, manglende arbeidskraft både i industrien 
og i omsorgstjenesten. Dette for å nevne noe. Likevel er det positive lyspunkt. På Rolvsøya er det 
befolkningsvekst, og flere småbarnsfamilier ønsker å bosette seg på øya. 
 
Måsøy kommune har lave barnehage- og grunnskoleutgifter sammenlignet med Finnmarkskommunene og 
landsgjennomsnittet. Det er barna som er vår framtid, og barnehage og skole er sammen med helse – og 
omsorgstjenester kommunens viktigste oppgaver. Måsøy kommunestyre vedtar følgende investeringer 2010 i 
tillegg til rådmannens forslag: 
 

• Barnehage Gunnarnes     350.000 
• Rehabilitering Havøysund skole, byggetrinn 3  8,5 mill 

 
Finansieres med låneopptak. Lånene refinansieres med  lengre nedbetalingstid. 
 
Bygging av Havøysund helsesenter innarbeides i økonomiplan 2010 – 2013. 
 
Frie midler disponeres slik: 
 

• Ungdomsråd       30.000 
• Rekrutteringstiltak fiskeflåten    100.000 
• Vedlikehold kommunale veier    100.000  
• Hjelpemidler på sykeavdelingen    150.000  
• Rehabilitering dusjer i bassenget    100.000 
• Formannskapets disposisjon    220.000  

 
 
2. Måsøy kommunestyre ønsker full gjennomgang av samtlige kommunale fond, og ber administrasjonen legge 
dette fram for kommunestyret på neste kommunestyremøte. 
 
 
AP/SV v/repr. Roy-Arne Andersen fremmet følgende forslag: 
 
1. Kommunestyret vedtar budsjettet for 2010 og økonomiplanen for 2010- 2013 med følgende tilføyelser: 
 
2. Med en realnedgang i overføringene fra staten kreves det i 2010 en klar budsjettdisiplin fra alle etater i 
kommunen. 
 
3. I første halvdel av 2010 skal en endelig løsning for helsesenteret være på plass slik at investeringene i nye 
sykehjemsplasser kan starte i 2011. 
 
4. Det er viktig å ha fortsatt fokus på effektiv drift og god kontroll på økonomien i årene som kommer som igjen 
muliggjør investeringer. Dette er vi helt avhengig av for å evne å møte de utfordringer og muligheter som årene 
fremover bringer.  
 
5. Befolkningsnedgangen er stor og derfor må kommunen være åpen for tiltak og forslag som kan snu denne 
negative trenden. 
 
6. Kommunestyret vedtar å gjennomføre trinn 3 i rehabiliteringen av Havøysund skole med en økonomisk 
ramme på 8,5 millioner. Dette innarbeides i budsjett for 2010 og økonomiplanen for 2010 – 2013. 
 
7. Foruten vanlig drift settes det av 8 millioner i budsjettet til nytt vann og kloakkanlegg i Nordregate og 
Dalveien, 0,5 mill til sevicetorg , 0,5 til planarbeid og 0,8 mill til videreføring av vedlikeholdsprosjekt. 



 
8. Med de kraftige økonomiske utfordringene som Måsøy kommune bl.a. har ang. nye sykehjemsplasser, 
oppgradering skole, samhandlingsreform, bibliotek, basseng, kloakkanlegg osv. pålegger kommunestyret 
administrasjonen å utrede eiendomsskatt i Måsøy kommune. 
Utredningen må vise de forskjellige alternativer og muligheter som eiendomsskatt gir. 
 
9. Administrasjonen får i oppgave å utrede en total gjennomgang av låneporteføljen med tanke på refinansiering 
i 2010 med bakgrunn i det investeringsbehov som Måsøy kommune har fremover. 
 
10. Når det gjelder barnehage på Rolvsøy settes det av 30.000 kr til utredning av kostnadene ved etablering av en 
barnehage. Summen tas fra de frie midlene. 
 
11. De frie midlene 700.000 kr vedtas avsatt til følgende: 

• Kulturløft 150.000 kr 
• PC ungdomsskolen 100.000 kr 
• Ungdomsråd 50.000 kr 
• Diverse utstyr helsesenteret 100.000 kr 
• Utredning barnehage Rolvsøy 30.000 kr 
• Formannskapets disp. 270.000 kr 

 
 
SP v/Gudleif Kristiansen fremmet forslag på følgende generell uttalelse ang. kommuneøkonomien: 
 
Kommunestyret er bekymret over den negative økonomiske utviklingen som ser ut til å ramme små kommuner 
med nedgang i folketall. Med alle de oppgaver en blir pålagt av statlige myndigheter vil utgifter til ekstern 
bistand for å løse oppgavene medføre at andre nødvendige tiltak i kommunene må nedprioriteres. 
Kommunestyret vil derfor be regjeringen se på nye metoder for tildeling av rammetilskudd, slik at kommuner 
med nedgang i folketall kombinert med geografiske utfordringer blir ivaretatt for å kunne oppfylle sine 
forpliktelser overfor befolkningen. 
 
 
SP v/Gudleif Kristiansen fremmet deretter følgende forslag ang. Måsøy kommunes budsjett: 
 
1. Kommunestyret vedtar å redusere det fremlagte driftsbudsjett for 2010 med 1% fordelt over samtlige kapitler. 
En vil da oppnå en besparelse på omkring 1 mill. kr. Dette beløpet settes av til ”fond for utvikling av distriktet”, 
og skal benyttes til oppgradering av eksisterende infrastruktur som veier, gatelys og lignende og til iverksetting 
av øvrige tiltak som bidrar til å fremme trivsel og opprettholde – og om mulig øke - bosettingen i distriktet. 
Kommunestyret viser i denne forbindelse til de mange initiativ som er tatt bl.a. fra befolkningen på Rolvsøy. 
 
2. Kommunestyret vedtar samtidig å gå bort fra krav om egenandel i forbindelse med veiutbedring til Søndre 
Valfjord og Nordhamna på Rolvsøy, og at tidligere bevilgning på kr. 200.000 til prosjektet frigis til bruk. 
 Kommunestyret er enige i at eksisterende kommunale veianlegg ikke uten videre kan omklassifiseres til 
hytteveier. 
 
3. Til tross for stadig nedgang i folketallet i kommunen som helhet, vises det til befolkningsvekst på Rolvsøy, 
bl.a. ved at barnefamilier velger å bosette seg der.  
Kommunestyret ser positivt på dette, og vil – med bakgrunn i ovenstående – be om at det legges til rette for 
etablering av barnehage på øya innen skolestart høsten 2010. 
 
Kommunestyret foretok følgende votering over forslagene: 
 
1. SP’s generelle uttalelse – Enst. vedt. 
 
2. SP’s forslag ang. budsjettet : 
    Pkt. 1 – Falt mot 3 stemmer 
    Pkt. 2 – Falt mot 3 stemmer 
    Pkt. 3 – Falt mot 7 stemmer 
 
3. Forslag fra H/Frp – pkt. 1, satt opp mot forslag fra A/SV pkt. 1 – 7 + pkt. 10 og 11. Forslag fra A/SV vedtatt  
    med 10 mot 7 stemmer. 



 
4. Forslag fra H/Frp – pkt. 2 – Enst vedt. 
 
5. Forslag fra A/SV – pkt. 8 og 9 – Enst. vedt. 
 
6. Hele det fremlagte budsjett/økonomiplan – Enst. vedt. 
 
Kommunestyrets vedtak ble dermed som følger: 
1. Kommunestyret vedtar budsjettet for 2010 og økonomiplanen for 2010- 2013 med følgende tilføyelser: 
 
2. Med en realnedgang i overføringene fra staten kreves det i 2010 en klar budsjettdisiplin fra alle etater i 
kommunen. 
 
3. I første halvdel av 2010 skal en endelig løsning for helsesenteret være på plass slik at investeringene i nye 
sykehjemsplasser kan starte i 2011. 
 
4. Det er viktig å ha fortsatt fokus på effektiv drift og god kontroll på økonomien i årene som kommer som igjen 
muliggjør investeringer. Dette er vi helt avhengig av for å evne å møte de utfordringer og muligheter som årene 
fremover bringer.  
 
5. Befolkningsnedgangen er stor og derfor må kommunen være åpen for tiltak og forslag som kan snu denne 
negative trenden. 
 
6. Kommunestyret vedtar å gjennomføre trinn 3 i rehabiliteringen av Havøysund skole med en økonomisk 
ramme på 8,5 millioner. Dette innarbeides i budsjett for 2010 og økonomiplanen for 2010 – 2013. 
 
7. Foruten vanlig drift settes det av 8 millioner i budsjettet til nytt vann og kloakkanlegg i Nordregate og 
Dalveien, 0,5 mill til sevicetorg , 0,5 til planarbeid og 0,8 mill til videreføring av vedlikeholdsprosjekt. 
 
8. Med de kraftige økonomiske utfordringene som Måsøy kommune bl.a. har ang. nye sykehjemsplasser, 
oppgradering skole, samhandlingsreform, bibliotek, basseng, kloakkanlegg osv. pålegger kommunestyret 
administrasjonen å utrede eiendomsskatt i Måsøy kommune. 
Utredningen må vise de forskjellige alternativer og muligheter som eiendomsskatt gir. 
 
9. Administrasjonen får i oppgave å utrede en total gjennomgang av låneporteføljen med tanke på refinansiering 
i 2010 med bakgrunn i det investeringsbehov som Måsøy kommune har fremover. 
 
10. Når det gjelder barnehage på Rolvsøy settes det av 30.000 kr til utredning av kostnadene ved etablering av en 
barnehage. Summen tas fra de frie midlene. 
 
11. De frie midlene 700.000 kr vedtas avsatt til følgende: 

• Kulturløft 150.000 kr 
• PC ungdomsskolen 100.000 kr 
• Ungdomsråd 50.000 kr 
• Diverse utstyr helsesenteret 100.000 kr 
• Utredning barnehage Rolvsøy 30.000 kr 
• Formannskapets disp. 270.000 kr 

 
 
Måsøy kommunestyre ønsker full gjennomgang av samtlige kommunale fond, og ber administrasjonen legge 
dette fram for kommunestyret på neste kommunestyremøte. 
 
Kommunestyret er bekymret over den negative økonomiske utviklingen som ser ut til å ramme små kommuner 
med nedgang i folketall. Med alle de oppgaver en blir pålagt av statlige myndigheter vil utgifter til ekstern 
bistand for å løse oppgavene medføre at andre nødvendige tiltak i kommunene må nedprioriteres. 
Kommunestyret vil derfor be regjeringen se på nye metoder for tildeling av rammetilskudd, slik at kommuner 
med nedgang i folketall kombinert med geografiske utfordringer blir ivaretatt for å kunne oppfylle sine 
forpliktelser overfor befolkningen. 
 


